
ش
ورز

ش
ورز

شنبه ۲9 مهر ۱۴۰۲ 

شماره 3986

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

10

درحالـــی 7 هفتـــه از رقابت هـــای لیـــگ برتـــر ســـپری شـــده مشـــکلات، موانـــع و 
محدودیت هایی که هرســـاله در دوره زمانی روزهای پایان فصل طی ســـال های 
اخیر گریبان باشگاه ها و سازمان لیگ را می گرفت، امسال از همین ابتدای کار به 
وجود آمده و برای برگزاری منظم و بدون مشکل رقابت ها دردسرساز شده تا جایی 
که این ذهنیت برای اهالی فوتبال به وجود آمده است که لیگ برتر از همین ابتدای 
سال فرسایشی دنبال می شود.  نکته قابل توجه اینکه طی روزهای گذشته و با بروز 
مشکلات متعدد در ورزشگاه آزادی اعم از وضعیت نامناسب چمن و سکوها و 
کم آبی های یادشده با توصیه مسئولان امر مقرر شد سرخابی ها فعلا از این ورزشگاه 
دور شوند و دیدارهای خانگی خود را تا اطلاع ثانوی به شهرهای دیگر منتقل کنند. 
بر همین اساس استقلالی ها از شهرهایی مانند مشهد و کیش بازدید به عمل آوردند 
و باشگاه پرسپولیس نیز ورزشگاه خانگی خود یعنی شهید کاظمی را برای میزبانی 
رقابت های لیگ برتر معرفی کرد.  این درحالی است که نبی، دبیرکل فدراسیون فوتبال 
روز گذشته در گفت وگویی تلویزیونی طی اظهاراتی امیدوار کننده برای دو باشگاه 
پرطرفدار پایتخت و هواداران آنها درباره برگزاری دیدارهای باشگاهی در ورزشگاه 
آزادی اعلام کرد: »باید سازمان لیگ و شرکت تجهیز با هم جلسه ای داشته باشند و 
تکلیف را مشخص کنند اما تا جایی که در خاطرم هست فعلا استادیوم آزادی در 
اختیار تیم های باشگاهی و تیم ملی است.« حال اینکه آیا وضعیت فعلی ورزشگاه 
آزادی این اجازه را به سرخابی ها می دهد تا همچنان به میزبانی های خود در این 
؟  ورزشگاه از حریفان شان در لیگ برتر و رقابت های آسیایی ادامه بدهند یا خیر

در گزارشی به بررسی این موضوع پرداخته ایم. 

  چرا چمن هیبریدی منتفی شد؟
موضوع ترمیم یا تعویض چمن مجموعه اصلی ورزشگاه آزادی درحالی طی روزهای 
اخیر مطرح شد که بین مسئولان امر چنین تفکری وجود داشت که چمن فعلی 
با چمن هیبریدی )تکنولوژی روز مورد اســـتفاده در ورزشـــگاه های مدرن دنیا که 
ترکیبی از چمن طبیعی و مصنوعی است( تعویض شود. این امر مستلزم آن بود که 
مجموعه آزادی بین 4 تا 6 ماه تعطیل و بودجه کلان حدود 50 میلیاردی  برای این 
کار درنظر گرفته شود، به انضمام اینکه بودجه دیگری نیز صرف خرید و انتقال ابزار 
لات نگهداری این تکنولوژی شود که طبق برآوردها تصمیم گیران امر به این نتیجه  آ

 رسیدند که این موضوع عملی نیست. ضمن اینکه این بحث مطرح می شود که 
این توان وجود دارد که چمن فعلی مورد ترمیم قرار گیرد تا روزبه روز شرایط آن بهتر 

شود. در این بین بانک چمن آزادی دوباره احیا می شود تا این روند تسریع شود. 
بر همین اساس طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« وضعیت چمن آزادی 
که حدود 18 سال از عمر آن سپری می شود؛ درحال حاضر بد نیست و با توجه به 
بذر آن که با شرایط آب وهوایی سردسیری مطابقت دارد، با سرد شدن هوای تهران و 
البته شرایطی که برای بانک چمن وجود دارد تا پایان سال روزبه روز هم بهتر خواهد 
شد. در این بین حدود 150 کارگر بعد از دیدار پرسپولیس مقابل النصر روزانه روی 

وضعیت آزادی کار کرده اند تا شرایط بهتر شود. 

  پیمانکار پرسپولیسی ها رفت، شرایط مناسب شد 
در گزارشـــی پیش از این درباره حضور پیمانکار ورزشـــگاه کاظمی که با توصیه 
پرسپولیسی ها در ورزشگاه آزادی مشغول به کار شده به این نکته اشاره کردیم که 
با حضور این افراد شـــرایط چمن آزادی روزبه روز بدتر شـــده و این درصورتی است 
که به خاطر وضعیت موجود، بلافاصله بعد از دیدار نخست آسیایی پرسپولیس، 
با پیمانکار فوق قطع همکاری صورت گرفته تا یکی از اساتید دانشگاه تهران که 
متخصص چمن به شمار رفته و از وی به عنوان پدر چمن ایران نام برده می شود، 

امور را زیرنظر بگیرد. درنهایت با حضور و نظارت این فرد شرایط بهتر می شود و رو به 
بهبودی می رود تا جایی که باشگاه الهلال و ستاره های آن ازجمله نیمار در جریان 

سفر به تهران وضعیت ورزشگاه آزادی را مناسب توصیف می کنند. 

  آزادی هر 5 روز یک بار میزبان است!
نکته قابل توجه اینکه طی روزهای اخیر در جلســـه ای بین مســـئولان ورزشـــگاه 
آزادی با ســـازمان لیگ این موضوع مطرح می شـــود که برنامه رقابت های بعدی 
طوری باشد که فشار کمتری به چمن آزادی بیاید و این درخواست نیز ارائه شده 
که ورزشگاه آزادی تا زمانی که وضعیتش تثبیت شود یک هفته در میان میزبان 
رقابت های مختلف باشـــد. بااین حال برنامه اعلام شـــده از سوی سازمان لیگ 
با این امر تا حدودی مغایرت داشـــته و مشـــخص نیست چرا این توصیه نادیده 

گرفته شده است. 
استقلال و پرسپولیس درمجموع با بازی های آسیایی سرخپوشان 12 بازی خانگی 
را در تهران برگزار می کنند. به این جمع باید 2 دیدار نساجی و یک بازی تیم ملی 
را هم اضافه کرد و این بدان معناست که مجموعه آزادی طی حدود 75 روز باید 
از 15 دیدار میزبانی کند که میانگین هر 5 روز یک بازی را به همراه خواهد داشت. 
این درصورتی است که طبق شنیده ها بعد از اعلام تقویم از سوی سازمان لیگ، 

مسئولان آزادی در نامه ای از فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ ضمن تاکید بر اینکه 
چمن این ورزشگاه به هیچ وجه نمی تواند میزبان دو بازی در دو روز پیاپی باشد 
و آن را کشنده توصیف می کنند؛ این درخواست را مطرح می کنند که بازی های 
کم اهمیت تر سرخابی ها به ورزشگاه های دیگر منتقل شود که گویا این موضوع 
تایید شده و حالا توپ تصمیم گیری در این زمینه در زمین فدراسیون و سازمان 
لیگ قرار گرفته است. هرچند با توجه به وضعیت موجود در آزادی، در این خصوص 

دو باشگاه استقلال و پرسپولیس باید حرف آخر را بزنند. 

  آخرین وضعیت آب و سکوها
از ورزشگاه آزادی خبر می رسد که مرمت سکوها روزهای پایانی را سپری می کند. 
بتون ریزی و قیرگونی به منظور عایق بندی و انجام استحکامات ممکن رو به اتمام 
است و تا یک ماه دیگر این مرحله به پایان می رسد و ورزشگاه آزادی در قسمت های 

فوق وارد فاز نصب صندلی می شود. 
همچنین به گفته نبی چاه هایی که اطراف منطقه 22 حفر شد، در گذشته باعث 
کاهش آب در چاه های ورزشگاه آزادی و برای آبیاری، ورزشگاه دچار مشکل شده 
که شنیده می شود این مشکل نیز طی روزهای اخیر با حفاری عمیق تر چاه های 
موجود تا حدودی برطرف و وضعیت آب، ســـکوها و چمن آزادی در برهه زمانی 

فعلی مناسب گزارش شده است. 

  دربی مثل همیشه در آزادی
با این تفاصیل به نظر می رسد از آنجا که استادیوم آزادی در وضعیت مناسبی قرار 
دارد و مقرر شده میزبان بازی های مهم باشد، به طور حتم دیدار دربی 102 درصورتی که 
( برگزار شود، ورزشگاه  این دیدار طبق برنامه قبلی در همان تاریخ اعلام شده )23 آذر

آزادی مانند همیشه میزبان این دیدار باشد. 

  در انتظار تغییر مدیران اتوبوسی توسط وزیر ورزش
در این خصوص به نظر می رسد تا زمانی که شاهد حضور مدیران غیرمتخصص 
در برخی امور به خصوص در شـــرکت توســـعه و تجهیز با به کار گماشتن مدیرانی 
باشیم که پیش تر هیچ سابقه ای در ورزش کشور نداشته و در صنعت خودرو و سایر 
صنعت های دیگر سابقه کار داشته و به صورت گروهی در دوران وزیر ورزش قبلی 
به مدیریت ورزش راه پیدا کرده اند، وضعیت موجود ادامه پیدا خواهد کرد، هرچند 
شنیده می شود بعد از بازی های پاراآسیایی این موضوع مورد توجه وزیر ورزش قرار 

گرفته و قرار است بیشتر این مدیران به زودی تغییر کنند. 

در آستانه بازی مس رفسنجان و ذوب آهن شاید بیشترین چیزی که اهمیت پیدا 
کند تقابل محمد ربیعی با مسی هاست. ربیعی این بار نه به عنوان سرمربی مس، بلکه 
به عنوان مربی تیم مقابل رو در روی مسی ها قرار می گیرد. زمانی که تیم مس رفسنجان 
به لیگ برتر صعود کرد، کمتر کسی فکر می کرد این تیم بتواند خیلی زود خود را در 
جمع تیم های بالای جدول جای دهد، اما مسی ها با تکیه بر توانایی های سرمربی 
خود و البته حمایت های مدیرعامل جایگاه خود را در لیگ برتر تثبیت کرده و هر 
ســـال بهتر از فصل قبل عمل کردند. آنها در اولین حضورشـــان در لیگ برتر با 3۹ 
امتیاز جایگاه هشـــتم را به دســـت آوردند، در دومین تجربه لیگ برتری خود با 4۹ 

امتیاز ششم شدند و سومین سال را با 47 امتیاز و رده پنجم به پایان رساندند. 

  وقتی ربیعی رفت
شرایط خوب برای تیم مس رفسنجان ادامه دار نبود. با تغییرات مدیریتی به وجود 
آمـــده نه تنها آنها نتوانســـتند رونـــد صعودی خود را حفظ کنند، بلکه بســـیاری از 
بازیکنـــان و حتـــی ســـرمربی خود را نیز از دســـت دادند. محمـــد ربیعی که با تیم 
مس رفسنجان عملکرد بسیار خوبی داشت راهی ذوب آهن شد و روند خوبش را 

در این تیم اصفهانی ادامه داد. 
اگر نگاهی به جدول رده بندی لیگ برتر بیندازید، می بینیم تیم مس رفسنجان که 
همواره یکی از مدعیان اصلی به حساب می آمد و همیشه در نیمه بالایی جدول 
قرار داشـــت با وجود گذشـــته شش هفته از رقابت های فقط 5 امتیاز کسب کرده 

و در جایـــگاه دوازدهـــم قـــرار دارد. این در حالی اســـت که تیم ذوب آهن با هدایت 
محمد ربیعی بعد از چند فصل ناکامی 11 امتیازی است و جایگاه هفتم را تجربه 
می کند. این نشان می دهد مسی ها در انتخاب های خود در همان ابتدای فصل 
هم اشتباهاتی داشتند. آنها با به خدمت گرفتن ساکت الهامی به خواسته های 

خود نرسیدند و جایگاه شان در لیگ برتر را فعلا از دست دادند. 

  پاک کردن صورت مساله
شاید ساده ترین راه برای اینکه خود را از اشتباهاتمان تبرئه کنیم انداختن تقصیرات به 
گردن دیگران یا پاک کردن صورت مساله است؛ اتفاقی که در باشگاه مس رفسنجان 
در حال رخ دادن اســـت . بعد از اینکه روند متفاوت تیم مس رفســـنجان نســـبت 
بـــه فصـــول قبل برای اهالی فوتبال مشـــخص شـــد مدیران این باشـــگاه که چند 
ماهی از فعالیت شـــان نمی گذرد، تـــلاش کردند اعتصاب ها، نارضایتی بازیکن 
و حتـــی عدم نتیجه گیـــری تیم شـــان را به گردن مدیران قبلـــی بیندازند. با نگاهی 
به مصاحبه های اخیر مدیرعامل باشـــگاه مس رفســـنجان متوجه می شـــوید که 
او به شـــدت از شـــرایط مالی ای که مدیران قبلی برایش به وجود آوردند، گله دارد. 
در حالی کـــه برخی شـــنیده ها حکایت از بودجه متفاوتی اســـت کـــه او در مدت 

مدیریت خود از صنایع مس دریافت کرده است. 
برخـــی اطلاعات غیر رســـمی که به دســـتمان رســـید، حکایـــت از آن دارد که تیم 
مس رفسنجان فصل گذشته و در شرایطی که هنوز مدیرعاملش تغییر نکرده بود 
163 میلیارد تومان بودجه دریافت کرد، که این بودجه علاوه بر مخارج تیم، برخی 
فعالیت های عمرانی را نیز در بر می گرفت. حالا اما به نظر می رسد این بودجه تا 277 

میلیارد تومان افزایش داشته است. 
این شنیده ها ما را بر آن داشت تا با مدیران فصل قبل در مورد اظهارات مدیریت 

جدید صحبت کنیم. آنها اما ترجیح دادند در حالی که تیم مس رفسنجان شرایط 
بحرانی دارد وارد چالش های درون باشـــگاهی نشـــده و اجازه دهند مدیران فعلی 
به کارشان در آرامش ادامه دهند. یکی از مدیران سابق باشگاه مس رفسنجان که 
تمایلی نداشت نامش فاش شود با اعتراف به اینکه برخی آپشن ها را برای بازیکنان 
در نظر گرفته بودند، مدعی شد این آپشن ها آن طور نیست که وانمود می شود. براساس 
این اعترافات، مدیران فصل قبل با بازیکنی طبق قرارداد ۹ میلیارد پیشنهاد دادند 
در حالی کـــه آن بازیکـــن با کمتر از 10 میلیارد حاضر به ادامه همکاری با باشـــگاه 
مس رفسنجان نبود. در ادامه مدیران مس که احتیاج زیادی به برخی بازیکنان برای 
رسیدن به جایگاه پنجم و حتی بالاتر داشتند با آنها توافق کردند که در صورت قرار 
گرفتن بین پنج تیم اول جدول رده بندی یک میلیارد به قرارداد آنها اضافه می کنند . 
از این رو بازیکنی که قرارداد ۹ میلیاردی داشت یک میلیارد در صورت قرار گرفتن 
در بین پنج تیم اول دریافت می کرد و 500 میلیون تومان نیز با رضایت مدیرعامل! 
گویا چنین آپشن هایی برای این بود که به بازیکن نیاز داشتند و می خواستند او را 
برای ادامه همکاری یا انتقال به تیم شان راضی کنند. در واقع مدیران قبلی مدعی 
هستند که چون جایگاهی بین یکم تا پنجم را می خواستند مجبور بودند بازیکنان 
مورد نظر را جذب کنند تا هدف شان از سومین سال حضور در لیگ برتر محقق 
شود و اتفاقا جواب هم داد. ظاهرا کل هزینه هایی که برای مبلغ قرارداد بازیکنان 
طی فصل گذشـــته در نظر گرفته بود 53 میلیارد تومان اســـت که شـــامل آپشن ها و 

دیگر موارد نمی شود. 
اگر این ارقام درست باشد به نظر می رسد قراردادهای فصل گذشته بسیار پایین تر 
از آن چیزی اســـت که در فصل جاری با بازیکنان توافق شـــده اســـت. هیچ کس 
منکر تورم موجود در قرارداد بازیکنان فوتبال نســـبت به فصل گذشـــته نیســـت 
اما برخی شـــنیده های غیر رســـمی از قرارداد جدید بازیکنان تیم مس رفسنجان 

حکایـــت از مبالـــغ بســـیار بالایی دارد که آنهـــا را در جمع رقابت با تیم های بالای 
جدول قرار می دهد. اگر شـــنید ه های ما درســـت باشـــد محمد خدابنده لو برای 
همکاری با تیم مس رفسنجان قراردادی 4۹ میلیاردی برای دو فصل بسته است. 
مبلغ قرارداد فرشید باقری با مسی ها نیز در همین حدود است. جالب است که 
ســـجاد شـــهباززاده که فصل بســـیار ناموفقی را در استقلال سپری کرده بود با 37 
میلیارد به مس رفته یا جلال الدین علی محمدی که از مسن ترین بازیکنان لیگ 
به حساب می آید قراردادی 36 میلیاردی دارد. اگر بخواهیم قرارداد فصل گذشته 
بازیکنان مس نسبت به فصل جاری را مقایسه کنیم قطعا مبالغ چیزی نزدیک به 
دو برابر است. اگر فصل قبل با بازیکنی ۹ میلیارد بسته و حتی 2 میلیارد آپشن 
درنظر گرفته باشند، بازیکنان فصل جدید حتی بدون آپشن نزدیک به 70 درصد 

افزایش قیمت داشتند. 

  مشکل را در مدیریت جست وجو کنید
در چنین شرایطی شاید نباید مشکلات تیم مس رفسنجان را خیلی به شرایط فنی 
یا اتفاقاتی که در تمرینات می افتد، ربط دهیم. به نظر می رســـد در شـــرایط فعلی 
بیشترین مشکلات از سوی مدیریت این باشگاه باشد. نه فقط مدیرعامل باشگاه 
مس رفسنجان که مدیران بالادست نیز فصل خوبی را تجربه نمی کنند. عملکرد 
تیم های مس در لیگ های مختلف خود گواه این ادعاست. در فصل جدید به نظر 
می رسد مدیران صنایع مس بیش از مدیریت باشگاه مقصر باشد؛ چراکه نه تنها 
تیم مس رفسنجان فصل بدی را تجربه کرده و نتایج اسفباری به بار آورده است که 
سایر تیم های تحت پوشش نیز به مراتب وضعیت بدتری دارند. این نشان می دهد 
مشکل را قبل از هر جایی در مدیریت باید جست وجو کرد. چه مدیریت باشگاه 

و چه مدیران صنایع مس!

میزبانی سرخابی ها در شهرستان ها منتفی شد؟

همان همیشگی؛ دربی در آزادی 
 وضعیت چمن، آب و سکوها در ورزشگاه آزادی مطلوب است اما...                 مسئولان آزادی: بازی های کم اهمیت تر سرخابی ها را منتقل کنید

تصمیمات اشتباه اول فصل برای مسی ها درس عبرت نشد

نتیجه نگرفتن با وجود قراردادهای نجومی

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

۰9398888699

مجـــــــری انحصـــــــــــاری
 تبلیغــــــــــات محیطــــــــی
 دانشـــگاه آزاد اســـامی

یـــان زمانـــه فرزنـــد نورمحمـــد بـــه  مـــدرک موقـــت فارغ التحصیلـــی کبـــری صفی پور
شناســـنامه 2225 صـــادره از دلفـــان در مقطـــع کارشناســـی ارشـــد رشـــته تحصیلـــی 
ـــه شـــماره 12/۹21373  مشـــاوره و راهنمایـــی صـــادره از واحـــد دانشـــگاهی اهـــواز ب
مـــورخ ۹2/07/10 مفقـــود گردیـــده اســـت و فاقـــد اعتبـــار می باشـــد. از یابنـــده تقاضـــا 
ـــواز  ـــانی اه ـــه نش ـــواز ب ـــد اه ـــلامی واح ـــگاه آزاد اس ـــه دانش ـــدرک را ب ـــل م ـــود اص می ش
( خیابـــان کارگـــر جنوبـــی کدپســـتی 68875-6134۹ و  فلکـــه کارگـــر )فرهنگشـــهر

صنـــدوق پســـتی 1۹15 ارســـال نماییـــد.

مـــدرک فارغ التحصیلـــی عبـــاس قلمبـــر فرزنـــد محمـــود بـــه شناســـنامه 14750 
صـــادره از اهـــواز در مقطـــع کارشناســـی رشـــته تحصیلـــی مهندســـی مکانیـــک – 
حـــرارت و ســـیالات صـــادره از واحـــد دانشـــگاهی اهـــواز بـــه شـــماره 15۹010602777 
مـــورخ ۹1/03/17 مفقـــود گردیـــده اســـت و فاقـــد اعتبـــار می باشـــد. از یابنـــده تقاضـــا 
ـــواز  ـــانی اه ـــه نش ـــواز ب ـــد اه ـــلامی واح ـــگاه آزاد اس ـــه دانش ـــدرک را ب ـــل م ـــود اص می ش
( خیابـــان کارگـــر جنوبـــی کدپســـتی 68875-6134۹ و  فلکـــه کارگـــر )فرهنگشـــهر

ـــد. ـــال نمایی ـــتی 1۹15 ارس ـــدوق پس صن

مـــدرک موقـــت: زهـــرا عبـــدی فرزنـــد: نعمـــت دارای شناســـنامه بـــه شـــماره:4۹ صـــادره 
کاشـــمر رشـــته: روانشناســـی بالینـــی مقطـــع کارشناســـی ارشـــد ناپیوســـته صـــادره 
ــار اســـت.  از دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحـــد کاشـــمر مفقـــود گردیـــده و فاقـــد اعتبـ
ـــلامی  ـــگاه آزاد اس ـــه آدرس: دانش ـــور را ب ـــه مذک ـــود گواهینام ـــا می ش ـــده تقاض از یابن

ـــد. واحـــد کاشـــمر بـــه صنـــدوق پســـتی 161 ارســـال نمای

اصـــل مـــدرک دانشـــنامه دوره کارشناســـی ناپیوســـته رشـــته  مهندســـی مکانیـــک 
در حـــرارت و ســـیالات اینجانـــب علیرضـــا دوســـت محمدی دهنوئیـــه فرزنـــد 
احمـــد بـــه شـــماره کدملـــی 2۹۹383۹454 صـــادره از کرمـــان مفقـــود گردیـــده و فاقـــد 

اعتبـــار می باشـــد.

ــتخراج  ــی اسـ ــته  مهندسـ ــته رشـ ــی پیوسـ ــنامه دوره کارشناسـ ــدرک دانشـ ــل مـ اصـ
معـــدن اینجانـــب رضـــا صفـــری فرزنـــد محمـــد اســـمعیل بـــه شـــماره کدملـــی 

0۹46640432 صـــادره از کرمـــان مفقـــود گردیـــده و فاقـــد اعتبـــار می باشـــد.

مـــدرک دانشـــگاهی گواهینامـــه موقـــت پایـــان تحصیـــلات کارشناســـی ارشـــد 
یـــض بـــا کدملـــی 527۹583881 فرزنـــد حمیـــد بـــه  اینجانـــب موســـی مفتی عر
یـــخ تولـــد 1362/08/07 ورودی ســـال 13۹0 فارغ التحصیـــل ســـال 13۹3 دانشـــگاه  تار
ـــزار مفقـــود  ـــرم اف -ن ـــوم و تحقیقـــات ســـاوه رشـــته مهندســـی کامپیوتر آزاد واحـــد عل

ــد.  ــار می باشـ ــد اعتبـ ــده و فاقـ گردیـ
 

بـــان و ادبیـــات  کارشناســـی پیوســـته رشـــته  ز اصـــل مـــدرک دانشـــنامه دوره 
فارســـی اینجانـــب مجتبـــی بکتـــاش خانـــی فرزنـــد عبدالرضـــا بـــه شـــماره کـــد ملـــی 

2۹۹211۹۹38 صـــادره از کرمـــان مفقـــود گردیـــده و فاقـــد اعتبـــار می باشـــد.

بـــرگ ســـبز وانـــت – یخچالـــدار نیســـان مـــدل 87 بـــه رنـــگ آبـــی دوگانه ســـوز بـــه شـــماره 
ک 30 – 823 و 82  موتـــور 457657 و بـــه شـــماره شاســـی L 168323 و بـــه شـــماره پـــلا

به نـــام علـــی بهرام نـــژاد مفقـــود و از درجـــه اعتبـــار ســـاقط می باشـــد.

گهـــی قانـــون تعییـــن تکلیـــف وضعیـــت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند رســـمی حـــوزه ثبتی  آ
سوادکوه شمالی

نظر به دســـتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند رسمی 
ک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد  مصوب 13۹0/0۹/20، املا
ثبتی ســـوادکوه شـــمالی مورد رســـیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر 

گهی می گردد : گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آ
ک 37۹ فرعی 1۹2- اصلی بخش 15 حوزه ثبت ســـوادکوه  ک متقاضیـــان واقـــع در قریه ایوک پلا امـــلا
شمالی به مالکیت سارا شجاعی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 

ی مالک رسمی. ی بدون واسطه از آرزو متان کپور 3500 مترمربع خریدار
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند این 
گهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در  آ
گهی رای هیات الصاق تا درصورتی که اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده  روستاها علاوه بر انتشار آ
یخ الصاق در محل تا دو  گهی و در روستاها از تار یخ انتشار اولین آ اعتراض داشته باشند باید از تار
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک 
یخ تســـلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســـت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی  ماه از تار
تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه اســـت و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواست را به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سنده می نماید 
و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده 13 آیین نامه 
کی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده واحد ثبتی با رای هیات پس  مذکور در مورد قسمتی از املا
گهی نوبتی و تحدید حدود به صورت  ی تحدید حدود مراتب را در اولین آ از تنظیـــم اظهارنامـــه حـــاو
ک در جریان ثبت و فاقد ســـابقه تحدید حدود  همزمان به اطلاع عموم می رســـاند و نســـبت به املا

گهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. واحد ثبتی ا
یخ انتشار نوبت اول: 1402/07/29  تار
یخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/13 تار
میم الف: 1587444
ک سوادکوه شمالی حامد خاوری کردآسیابی- سرپرست اداره اسناد و اما


